
To: 5.1.2e [ERE @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Sun 9/27/2020 2:05:36 PM

Subject: Fwd: Status onderzoek naar Gekoelde Productieruimtes

Received: Sun 9/27/2020 2:05:38 PM

Ter info;

Groet,

Verstuurd vanaf mijn iPad

Begin doorgestuurd bericht:

vu:TEN"EEGui il
Datum: 27 september 2020 om 16:04:58 CEST

Beste

1k heb afgelopen donderdag contact hierover gehad met

opgepakt wordt. Ik verwacht dat we op korte termijn terugkoppeling kunnen verwachten.

Verstuurd vanaf mijn iPad

ze heeft viijdag laten weten dat dit

Op 27 sep. 2020 om 15:59 heftI
(@nvwa.nl> het volgende geschreven:

Zie onder, het klinkt in de operationele kring alsof er geen voortgang zit in de opvolging van de eerste

uitvraag om een onderzoek aan RIVM. [EH jij had al contact met VWS, het was uit beeld geraakt. [EES
zou nog bij je op terug komen. Is het daar bij gebleven?

Eén van de kernpunten bij het oriénterend gesprek met RIVM was dat je bij te onderzoeken

omstandigheden de juiste meetinstrumenten klaar moet hebben staan als zich een besmetting
voordoet. Dat maakte het allemaal moeizaam en kostbaar en die opzet kunnen uitvoeren leek wellicht

in het midden van de zomer nog ver weg als scenario bij opdrachtgever. Maar als het zo is -laten we

hopen van niet- dat gekoelde ruimtes een factor zijn dan zou dat tijdens een eventuele tweede golf een

rol kunnen spelen. Ik heb de zorg dat als zich onverhoopt weer een besmetting in een slachthuis

voordoet er geen informatie verzameld kan worden over de specifieke omstandigheden , het verloop

van de verspreiding en mogelijke oorzaken. Dat werknemers daardoor lang in onzekerheid blijven en

ook bedrijven niet weten wat ze preventief nog kunnen doen. En zonder onderzoeksresultaten over of

koude een factor is kan men de oorzaak ook politiek niet goed duiden.

EEX ook de NVWA wil graag betrouwbare informatie over veilig werken in slachthuizen, in aanvulling

op alle bovenstaande belangen. Ben je er mee eens dat escaleren nu wel aan de orde is? Zou jij met

EEE villen bellen en aangeven dat LNV met het oog op de sector (en NVWA als werkgever)
behoefte heeft aan een afgewogen keuze over het onderzoek waar VWS zelf eerder aanleiding toe zag
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op basis van wetenschappelijke publicaties?

vor:INCE) BEE ove.
Verzonden: donderdag 24 september 2020 14:43

Onderwerp: Status onderzoek naar Gekoelde Productieruimtes

Collega’s,

Vandaag in het Samenwerkingsplatform “Arbeidsmigranten en COVID-19" gevraagd gesteld of status

van onderzoek naar Gekoelde Productieruimtes bekend was. Vertegenwoordiger van het RIVM gaf aan

dat dit “on hold” staat en stelde dat dit eigenlijk niet te onderzoeken is.

In dit overleg was VWS er overigens niet bij en er was ook discussie of de rijksoverheid hier een rol in

had.

Hartelijke groet,

mm  e—
Directie Handhaven — Divisie Regie & Expertise

Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit

Catharijnesingel 59 | 3511 GG | Utrecht

Postbus 43006| 3540 AA | Utrecht

nvwa.nl

Werkzaam: IRE
Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u

niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is gezonden,
wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te

verwijderen.
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard

ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch

verzenden van berichten.

This message may contain information that is not intended for you. If you

are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you
are requested to inform the sender and delete the message.

The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the

risks inherent in the electronic transmission of messages.
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